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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 6. og 8. desember 2010 

 
Tid og sted: Mandag 06.12.2010: Kl. 09.00 – 09.30, Rådhuset  
  Onsdag 08.12.2010: Kl. 08.30 – 09.00, Skibotn ungdomsklubb 
 
Tilstede: Mandag 06.12.2010: Tom Heiskel, Vebjørn Skare, Jonas Nystad og Kine Løkås.  
  Onsdag 08.12.2010: Tobias Fagerli 
 
Forfall: Onsdag 08.12.2010: Marianne Garden og Tonje Steinnes. 
 
Vara: Onsdag 08.12.2010: Marius Garfjell og Sandra Soini Salangli. 
 
Merknader: På grunn av tentamensgjennomføring er møtet delt i to arbeidsmøter fordelt på 

begge valgkretser. 
 
 
Sak 22/10  Orienteringssaker 
  
 Saken utsatt. 
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Sak 23/10 Kommunebudsjettet 2010  
 
 Ungdomsrådet representeres av leder og nestleder i kommunestyret 15.12.2010.  
 

Ungdomsrådet mener at dette bør prioriteres i budsjettet: 
 
(Mandag 06.12.2010) 
 

 Buss til ungdomsklubb hver mandag 
 Etter at bussen begynte å gå har mange flere begynt å bruke klubben. Vi liker å 

være der, og det er et problem å skaffe skyss ellers. 
 
 Datautstyr til skolene 
 Det som er i dag funker dårlig, og det er ikke nok maskiner til alle elever i hver 

klasse engang. 
 
 Bygging av ungdomsklubb på Hatteng 
 Det alternative lokalet på skolen er dårlig, og det er færre og færre som kommer 

sammenligna med før på Lyngenfjord. Der var det mer å gjøre og mer attraktivt 
lokale. Vi savner å ha en egen klubb med lokaler som passer til ulike aktiviteter: å 
spille spill, å prate, å spille musikk osv. Det er viktig å komme i gang med 
nyklubben på nyåret. 

 
 Strøing av gang- og sykkelstier 
 Gang- og sykkelstien og skolebakken på Hatteng er så dårlig strødd at vi heller må 

bruke veien. 
 
 Treningsmuligheter 
 Vi savner flere treningsmuligheter i nærområdet på Hatteng, en plass som er åpen 

også for ungdom, med ulike apparater. 
 
 (Onsdag 08.12.2010) 
 
 Buss til klubben fra Hatteng til Skibotn 
 Det er mer sosialt når alle kan bruke samme klubb, og det er mer miljøvennlig 

med en buss enn 20 biler. Man mister kontakten med hverandre, det blir nesten to 
forskjellige ”land” på Skibotn og Hatteng. Ikke alle foreldre vil kjøre, eller alle 
kan kjøre. 

 
 Utstyr til klubben 
 Klubben på Skibotn mangler bordtennisbord, og trenger nye biljardkøer. 
 
 Datautstyr til skolene 
 Maskinen er for trege, vi kommer oss ikke på internett og da får vi ikke gjort det 

skolearbeidet vi skal gjøre. Vi fikk f.eks. problemer da vi hadde tentamen før jul. 
Det er ofte trøbbel med utskrift og andre ting. Ikke alle kan gjøre det vi ikke får 
gjort på skolens utstyr hjemme i stedet. 
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Fritidstilbud 
 Klubben skulle vært åpnere oftere, eller det skulle vært en kafé som var åpen hver 

kveld f.eks. fra 18 – 23. Kanskje kunne samfunnshuset eller møteplassen vært 
brukt, eller helst klubben. Nå er det ikke fotball mer, men vi skille gjerne hatt slike 
tilbud eller et treningsrom med utstyr der vi kunne betalt litt for å være med 
(medlemskort e.l.). 

 
 
 
Mandag 06.12.2010:     Onsdag 08.12.2010 
 
Kine Løkås (s)     Sandra Soini Salangli (s) 
Jonas Nystad (s)     Marius Garfjell (s) 
Vebjørn E Skare (s)     Tobias Fagerli (s)  
Tom Heiskel (s) 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 8. desember 2010 
 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
 
 
 


